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Kokoonpano ja yhtiöitä

Viisi jäsentä, joista kaksi varsinaista 

kaupunginvaltuutettua, varapj Markku Kraama, 

esittelijä kehittämisjohtaja

Tavoitteena vauhdittaa kehittämistä.

Valmisteleva, ei päättävä elin. Kokouksia 

viitisen vuodessa

Kurittula Oy:stä tehty kehitysyhtiö ja Loimaalle 

aikaansaatu yrittäjäenemmistöinen Yrityspuisto 

Kiinteistö Oy



Järjestetyt tapahtumat

Mukana biokaasuseminaarissa

Elinkeinotoimikunta järjesti 

seutukaupunkiseminaarin, jossa mukana mm: 

elinkeinoministeri Mika Lintilä, 

seutukaupunkiverkoston pj Johanna Luukkonen ja VS 

Ely:n ylijohtaja Olli Madekivi

Toimikunta oli järjestämässä Asumisseminaaria, 

mukana ARA:n ylijohtaja Hannu Rossinlahti



Esityksiä

Toimikunta esittänyt mm asumisen 

edistämisohjelmaa, vuokrarivitalon selvittämistä, 

laajakaistarakentamisen edistämistä ja 

Viljavaraston valaisemista ledvaloilla ja Loimaan 

ledtaulua yhdessä yrittäjän kanssa sekä 

biokaasuasiaa. Muutostyöryhmässä monia ajatuksia 

mukana mm. koulutuksesta

Liikenneasioista (9-tie, Toijala-rata, Humppilan 

risteys) on käsitelty.

Kaupungin keskustan kehittäminen ollut esillä jne



KOLME TOIVETTA JATKOON!

1. Asumisen edistämisen ohjelma

2. Vihreään siirtymään VAHVASTI mukaan! 

Loimaalainen automatiikka ja robotiikka ja 

ympäristöteknologia ja  bio- ja ruokaklusteri

3. ROHKEUTTA LOIMAA!


